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Datum: 18-05-2016 

Tijd: 19:30 - 21:20 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer L. Linssen 

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Jan 

Engelen (RO), Michel Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel 

(PL), Maurice Schreurs (CDA) en Gerry Teeuwen (RO) 

Vervanging geen 

Portefeuillehouders Arno Verhoeven, Piet Verlinden, Stan Backus 

Ambtelijke 

ondersteuning 

Leon Jeurninck 

Agendapunt 6a: Pierre Brouns  

Agendapunt 6b: Geert Cuijpers 

Agendapunt 6f: Danny Huller  

Agendapunt 9a: Erik Lucassen en Mikel van Aarssen  

Derden Geen 

Publieke tribune 2 Personen 

 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening 

  De voorzitter opent de vergadering en maakt melding van de afwezigheid van de 

heren van Melick en Thomassen. 

2 Vaststellen agenda  

  De agenda wordt vastgesteld met de  de volgende aanpassing:  

De agendapunten 7 d en 7e komen te vervallen 

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

  Het verslag van de vergadering van 13 april 2016 van de commissie bestuur en 

middelen wordt conform vastgesteld.  

4 Spreekrecht niet-commissieleden 

  Er wordt geen gebruik gemaakt van het spreekrecht 

5 Presentatie en thema's 

  Er is geen presentatie 

6 Raadsvoorstellen 

6.a Jaarstukken BsGW 

  Het onderwerp BsGW is in de vorige vergadering al aan de orde geweest, en de 

gestelde vragen zijn inmiddels beantwoord. Het dictum van het raadsbesluit zal 

worden gewijzigd in: de raad stem tin met de begroting BsGW 2017. De commissie 

acht het stuk rijp voor de raadsvergadering van 31 mei 2016, en adviseert daarbij 

dit zonder beraadslagingen te doen. 

6.b Jaarstukken Westrom 

  In het verleden heeft de Westrom bij het opstellen van de begrotingen de zaken iets 

rooskleuriger voorgesteld dan feitelijk het geval. Met de nieuwe directeur is dit 
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anders opgepakt, en nu geeft de begroting een realistischer beeld. De kosten voor 

de gebouwen drukken op de begroting. De Westrom heeft 144 inwoners van Leudal 

in dienst, de Risse herbergt 27 mensen uit Leudal. In het najaar zal de ingezette 

fusie worden afgerond, waarbij de bottleneck zal zijn de hogere toegevoegde 

waard par werknemer. De intentie bij de besturen is echter om er samen uit te 

komen. Het gebouw aan de Kerkeveldlaan is door de Westrom inmiddels verkocht 

aan de BsGW. Ronduit Open wil een overzicht van de gebouwelijke lasten. 

Samen Verder wil graag een notitie waarin de tekorten worden verwerkt maar ook 

de zaken die financieel spelen omtrent de fusie met de Risse waarin diverse 

bedragen door de Westrom nadeelgemeenten ten opzicht van de Risse moeten 

worden gelijkgetrokken en welke impact dat vervolgens weer heeft op de 

meerjarenbegroting voor Leudal de komende jaren. 

De commissie acht het stuk rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 31 mei 

2016. 

6.c Jaarstukken Maasland 

  De commissie acht het stuk rijp voor de raadsvergadering van 31 mei 2016, en 

adviseert daarbij dit zonder beraadslagingen te doen. 

6.d Reglement van Orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad 

  De commissie acht het stuk rijp voor de raadsvergadering van 31 mei 2016, en 

adviseert daarbij dit zonder beraadslagingen te doen. 

6.e Verordening Rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden 

  De commissie acht het stuk rijp voor de raadvergadering van 31 mei 2016, en 

adviseert daarbij dit zonder beraadslagingen te doen. 

6.f Preventie- en handhavingsplan Drank- en Horecawet 

  Het preventie- en handhavingsplan Drank- en Horeca biedt de raad de 

mogelijkheid kaders en prioriteiten te stellen bij de uitvoering en handhaving van 

de wet. De Voedsel en Warenautoriteit heeft geen taken maar op dit terrein, dit is 

thans aan de gemeente. De gemeente heeft twee BOA’s in dienst, die naast alle 

andere handhavingstaken, de Drank- en Horecawet gaan handhaven. In overleg 

zullen deze taken niet alleen tussen 9 en 5 uur uitgevoerd worden maar ook op 

andere tijden. Hierbij zal ook samenwerking gezocht worden met de gemeenten 

Weert en Nederweert, om gerichte acties uit te voeren. Als de handhaving naar 

wens van de raad geïntensiveerd moet worden, betekent dat er ook gelden 

vrijgemaakt moeten worden voor uitbreiding van de formatie. De 

portefeuillehouder houdt een gloedvol betoog om constateringen van 

overtredingen te melden. Hij vindt dit ook een taak voor raadsleden. Met daarnaast 

publiciteitscampagnes en gerichte voorlichting, gericht op jongeren en hun ouders, 

hoopt hij het drankgebruik onder jongeren terug te dringen. Ook anoniem melden 

is mogelijk. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de 

raadsvergadering van 31 mei 2016.  

7 Vanuit de raad doorverwezen stukken 

7.a Instemming voorkeursmodel toekomstige organisatie RUD 

  Het netwerkmodel RUD heeft in Noord- en Midden Limburg de voorkeur boven de 
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robuuste RUD, waarbij een aparte organisatie moet worden opgetuigd, en de 

medewerkers ook fysiek centraal komen. Dan is er ook sprake van een 

Gemeenschappelijke regeling en zal de Gemeenteraad moeten beslissen. Een 

robuuste RUD heeft van Rijkswege de voorkeur. De afstand tot de gemeente wordt 

dan echter kleiner, en de commissie vreest dan minder zeggenschap. Nu blijven de 

medewerkers op hun eigen werkplek, en daar waar nodig kan expertise gebundeld 

of uitgewisseld worden.  

7.b Belastingoverzicht Limburgse gemeenten 2016 

  De gestelde vragen naar aanleiding van het overzicht zijn vooraf schriftelijk 

beantwoord en bij de stukken gevoegd. Ze worden nog kort mondeling toegelicht. 

7.c Programmabureau VANG resultaat gem Leudal 2014 huishoudelijk 

afvalvermindering 

  De wethouder gaat kort in op de resultaten van de gemeente Leudal bij de 

afvalscheiding. Hij vindt dat er een goede balans gevonden is tussen het resultaat 

en de kosten. Hij onderstreept dit door diverse tekeningen waarop te zien is dat de 

gemeente Leudal goed scoort in vergelijking met andere gemeenten.  

7.d Stichting Milieufederatie Limburg over vermeende ontzegging adviesgroep 

gebiedsfonds Buggenumse Veld 

  Dit agendapunt is vervallen bij de vaststelling van de agenda 

7.e Standpunt Milieudefensie over concept handelsverdragen EU met Canada en VS 

  Dit agendapunt is vervallen bij de vaststelling van de agenda 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

  Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering  

9 Stand van zaken 

9.a ONS Leudal 

   Mikel van Aarssen geeft aan de hand van een presentatie een toelichting op het 

Sociaal Jaarverslag 2015. De commissie vindt het een duidelijk leesbaar verslag, 

met duidelijke presentatie. Jan Engelen geeft aan dat het generatiepact spreekt over 

aantrekkelijke voorwaarden en hij is het daar ook mee eens. Maar dat in gesprek 

met mensen die er gebruik van (willen) maken blijkt dat men daar wat anders 

tegenaan kijkt. Zo vindt men het financiële offer erg groot en betreurt men dat men 

er slechts 3 jaar gebruik van kan maken zodat er nog steeds tot 64 jaar fulltime 

gewerkt zal moeten worden. Aan het generatiepact doen op dit moment 9 mensen 

mee. Het is budgetneutraal. In de komende jaren zullen naar verwachting meer 

mensen deelnemen. Het  is een goede zaak dat hierdoor jonge mensen aan het 

werk kunnen. 

9.b Openstaande actiepunten 

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender 

  De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen  

10 Ter afsluiting 

10.a Mededelingen 

  Er zijn geen mededelingen 
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10.b Rondvraag 

  De gevolgen van de heden gedane uitspraak van de Centrale Raad van Beroep over 

de hulp aan de huishouding, zijn nog niet doorberekend. Naar verwachting levert 

de uitspraak geen problemen op.  

10.c Sluiting 

  De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging van de geleverde inbreng om 

21.20 uur. De volgende vergadering is op woensdag 22 juni 2016. 

 

 

 


